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Naar aanleiding van uw brief van 18 september jl. over de stand van zaken onderzoeken CARC en 
chroomhoudende verf en reactie op verzoek van het lid Hachchi over het gebruik van giftige verf bij 
Defensie heeft de commissie besloten u een nadere brief te vragen over dit onderwerp. De commissie 
verzoekt u te reageren op de wens van de commissie om in het onderzoek naar gebruik van Chroom-6 
bij Defensie en de consequenties daarvan, de volgende punten mee te nemen:

1. Sinds wanneer bent u bekend met deze problematiek? 
2. Welke maatregelen zijn genomen sinds de problematiek bekend is? 
3. Wanneer en hoe zijn de maatregelen geïmplementeerd?
4. Hoe vaak, wanneer en van welke locaties zijn klachten binnengekomen bij het Ministerie van  
           Defensie?
5. Wanneer is de eerste klacht bij uw ministerie binnen gekomen? 
6. Wat heeft u en/of uw ministerie met de klachten gedaan? 
7. Hoelang nadat het bekend was, vond u het nodig de Kamer te informeren over de berichten?
8. Waarom heeft u nog geen reactie gegeven op de onthullingen dat Chroom-6 gevolgen voor  
           vruchtbaarheid en DNA heeft en graag een appreciatie van deze wetenschappelijke  
           bevindingen? 
9. Kunt u een overzicht geven van de ontwikkeling van deze problematiek door de tijd heen?
10. Hoe vaak, wanneer en op welke plekken is in het verleden onderzoek gedaan? 
11. Hoe vaak en wanneer zijn schadevergoedingen uitgekeerd? 

U wordt verzocht uiterlijk donderdag 25 september 2014 te reageren op dit verzoek. Tevens wordt u 
verzocht op die datum ook uw antwoorden op de schriftelijke vragen van het lid Jasper van Dijk over 
bericht “Veel meer giftige verf bij defensie” (ingezonden 12 september 2014) separaat naar de Kamer 
te zenden.

Hoogachtend,

de griffier van de vaste commissie voor Defensie,

G.F.C. van Leiden


